



Rawatan - rambut penjagaan - DAVINES

ASLI

talian bagi muka, rambut dan badan, tiada Parabens, silikon, tiruan

authentic Formulas

davines
SUSTAINABLE BEAUTY



✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/davines



ASLI

talian bagi muka, rambut dan badan, tiada Parabens, silikon, tiruan

Minyak safflower organik dirumus dengan campuran surfactants terbiodegradasi.

BASUH MADU ASLI

Lembut syampu dan pelembap rambut dan badan: minyak tekstur lembut membersihkan rambut dan badan. 98% mengandungi bahan-bahan semulajadi dan organik safflower minyak adalah antioksidan. Formula tidak mengandungi silikon 'tiruan 'SLES' Paraben' sulfat dan PEG. Rambut adalah kulit badan yang lembut dan Sutera yang licin dan bermaya.

pakej: botol 280 dan 900 ml.

DINGIN PELEMBAB YANG TULEN

Formula minyak yang halus yang melembapkan dan keadaan rambut dan perlahan-lahan menyihatkan badan. Mengandungi 98% daripada bahan-bahan semulajadi dan minyak safflower organik. Dingin tersebut tidak mengandungi Parabens 'Silikon' warna tiruan dan PEG. Dengan minyak bunga matahari yang organik yang lembab dan tindakan antioksidan; Penggilap minyak Jojoba organik 'melembutkan dan melegakan dan Minyak bijan organik yang kaya dengan protein dan asid amino dengan tindakan plumping. Kulit badan berkilat dan Sutera lembut 'hasil' rambut adalah bermaya dan licin.

pakej: botol 150 dan 900 ml.

MINYAK YANG BERKHASIAH

Tips rambut terutamanya dehidrasi melembapkan dan menyuburkan muka anda perlahan-lahan 'décolleté dan badan. Mengandungi 100% bahan-bahan dan 30% safflower organik minyak semulajadi. Minyak yang mengandungi warna tiruan tiada silikon dan PEG. Dengan minyak safflower organik merupakan antioksidan yang kuat dan untuk regenerasi kulit dan minyak bunga matahari yang organik yang lembab dan tindakan antioksidan; Penggilap minyak Jojoba organik 'melembutkan dan melegakan dan Minyak bijan organik yang kaya dengan protein dan asid amino dengan tindakan plumping. Kulit badan berkilat

dan Sutera lembut 'hasil' rambut adalah bermaya dan licin. Rambut sangat panjang adalah minyak boleh juga disapu pada panjang.

pakej: botol 140 ml.

MENTEGA TULEN EPIDURA

Formula lembut yang menyatakan bahawa menghidrasikan dan menyuburkan rambut muka dan badan. Mengandungi 98% daripada bahan-bahan semulajadi dan organik safflower minyak 2%. Mentega mengandungi Parabens 'Silikon' warna tiruan dan PEG. Dengan minyak safflower organik untuk antioksidan yang kuat dan kulit minyak Jojoba organik 'berkilat' regenerasi melembutkan dan melegakan dan Minyak bijan organik adalah kaya dengan protein dan asid amino dengan tindakan plumping.

arahan untuk penggunaan: digunakan untuk rambut kering panjang dan berakhir sebelum tidak 'meninggalkan sekurang-kurangnya 5 minit atau semalaman jika rambut memerlukan Penyuburan yang mendalam.

pembungkusan: 200 dan 1000 ml balang.